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Agost de 2017 
 
Sr. Alcalde: 
 

L’actual equip de govern està promovent la creació d’un BANC DE LLAVORS  al 
nostre municipi.  

Les llavors, des de fa molts anys, estan sent motiu d’especulació i negoci per a 
multinacionals que volen controlar el seu mercat. Les llavors, a l’igual que l’aigua o 
l’energia, són un camp especialment sensible en la dependència i autonomia de la 
societat. Per aquesta raó ens pareixen  bé totes les iniciatives encaminades a protegir 
un bé social tan important  com les llavors. Per aquest motiu ens preocupa 
l’organització i gestió que puguem fer a nivell local. 

 
Coneixem la informació que està donant la tècnic encarregada, inicialment, del 

projecte. Però tenim alguns dubtes sobre la seua organització. Per aquesta raó ens 
agradaria accedir al projecte o documents que regulen la creació d’aquest banc de 
llavors. Suposem que en ell s’aclariran tots els nostres dubtes. Però inicialment ens 
preocupa aquesta qüestió: 
 

1- Aquest és un projecte a llarg termini. Quines han estat les gestions realitzades 
per garantir la seua continuïtat? 

 
Octubre de 2017 

 
Sr. Alcalde: 

 
En l’anterior ple vam manifestar que la creació d’un banc de llavors ens pareixia 

una bona idea a la vegada que una gran responsabilitat i no li vam preguntar més  
abans de veure la documentació inclosa en l’expedient.  

Desprès de veure’l hem pogut constatar, amb estranyesa, que sols està el 
procés administratiu de selecció de la becària. No hi ha cap projecte ni document que 
marque o indique les línies i directius de la proposta (finalitat, justificació de la seua 
idoneïtat, objectius, etc.) i sobre tot les despeses que pot originar el projecte descrites 
en un pressupost. 

En la vida quotidiana, per a portar a terme qualsevol proposta sempre es 
demana que se presenten per avançat la descripció del projecte i el disseny de la seua 
organització. Per a sol·licitar qualsevol subvenció,  per fer qualsevol tipus d’obra o 
infraestructura, per a organitzar activitats de temps lliure, escoles d’estiu, etc., en 
definitiva, per a crear qualsevol activitat organitzada i pública cal tenir unes mínimes 
directrius per saber cap on es dirigix, i poder-lo explicar. Amb més raó per a un 
projecte tan ambiciós com aquest. I encara és més precís, si tenim en compte que el 
promotor és un ajuntament, ja que, com a mínim, caldria informar a tots  de forma 
clara i completa de tots els aspectes relacionats en el projecte, alguns dels quals són 
delicats.  



Baix el nostre punt de vista, la manca d’aquest projecte és un dèficit greu. De la 
mateixa manera que quan vosté va dir que jo, sent regidor de l’ajuntament 
maneguetejava  en intenta conèixer  un tema municipal, donant a entendre que el 
banc de llavors era cosa seua exclusivament. Vostè pot ser promotor i gestor del 
projecte, però com deu saber, encara que de vegades se li oblida, el dret a la 
informació no és maneguetejar. No obstant aquesta opinió, hem constatat que el 
projecte ha evolucionat de ser municipal a ser comarcal, encara que en principi es va 
presentar com a municipal, el que també ens pareix bé. 

Dit açò sols li desitgem que tinga sort i que aquest projecte puga eixir avant.  
Per altra banda, com no hi ha res escrit, ens pot informar de paraula fins a quin 

punt va a gestionar llavors ecològiques en aquest banc?  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


